
Zápis 
ze schůze výboru KCHČF 

konané dne 26. května 2026 v hotelu Rytířsko 
 
 
 
Přítomní: Tinka, Brziak, Rataj, Havlát, Hermann, Dočkalová, Suchánek, Matějáková, Oplt,  
                Uchytil, Neradilová, Horák. 
 
Omluveni: Rébová, Štarman, Horová 
 
 
 
 

1. Zahájení (Tinka) 
Výborovou schůzi zahájil předseda spolku Josef Tinka a vyzval přítomné k věcné diskuzi s tím, 
že při nepřítomnosti ekonomky klubu uhradí oběd klubovou kartou (ve výši 200,- Kč na osobu. 

 
 
 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze – Rataj 
Zápis ze schůze dne 11. února byl bez připomínek. 
 
 
 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 
 

- Nalezena na OMS Benešov plaketa MFH – přivezena na výborovou schůzi a předána 
Josefu Tinkovi. 

- Zrušeno zamrazení spermatu čtyř psů ČF u MVDr. Lázničky (doplnit jména podle 
emila) 

- Další účet u FIO Banky založil Mgr. Rataj – bylo nutné schválení vedení banky 
z důvodu většího počtu účtů. 

 
 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 
- Hlasování o změně resp. omezení rozhodčího na jednoho rozhodčího, s návrhem na 

pouze jednoho rozhodčího (z důvodu pouhých 59 přihlášených jedinců) souhlasili 
všichni členové výboru. 

- S návrhem jednatele na delegování pouze Jaroslava Havláta souhlasili další 4 členové 
výboru (doplnit jmenovitě podle emila). Na výstavu tedy byl jako rozhodčí delegován 
Ing. Jaroslav Havlát. 

- V této souvislosti podal Mgr. Rataj návrh, aby byl z výstavy odpuštěn poplatek za 
štěňata, dorost a veterány, kteří platí sníženou sazbu.  
Návrh by jednomyslně přijat, s tím že takto by měl být aplikován poplatek i 
v nadcházejících letech. 



Bylo odsouhlaseno, že z výstavního účtu, kde jsou deponovány výstavní poplatky na 
výstavu v Písku, se převede částka 5.500,- Kč na hlavní účet klubu a zbývající 
finanční prostředky na účet uvedený Ing. Sobolíkem.  
 
 
5. Informace o plnění rozpočtu KCHČF a ekonomické situaci klubu (Rébová) 

Informace o hospodaření klubu byla členům výboru zaslána ekonomkou klubu v předstihu (z 
důvodu její nepřítomnosti na výborové schůzi) příloha zápisu č. 2. 
 
Předseda klubu informoval o zůstatcích na účtech klubu 
Běžný 436.303,- Kč 
Spořící 312.257,- Kč 
Podúčet SV 12.600,- Kč 
Výstavní 40.000,- Kč 
 
 
 

6. Stav členské základny k 25. 5. 2024, včetně rozboru plateb na další období 
(Dočkalová) 
 Zpracován přehled, doručený členům výboru před výborovou schůzí, příloha č. 3 
 
Pošty členů podle poboček podle zprávy… 
 
V průběhu svého vystoupení pochválila všechny oblastní pobočky a jejich ekonomy za vzorné 
vybrání a odeslání členských příspěvků vybraných na spádových schůzích.  
 
 
7. Informace z chovatelské rady a o chovu (Havlát, Hermann) 
Havlát 
V termínu do konce března byly provedeny kontroly osrstění všech chovných jedinců 
U psů bylo zjištěno olysání st. 1 – u 4 psů 
                                             St. 2 a vyšší – u 0 psů 
 
Ve Středočeské pobočce 2 feny vyřazeny pro lysivost vyšší než st. 2 
Celkem ke dni schůze 96 chovných psů. 
 
Výstava Náměšť, pouze 1 kruh – rozhodčí Vysloužil  

- Výběr do chovu Hermann, Suchánek, Oplt. 
 
Nechal natisknou propisovací bloky na doporučení ke krytí bude distribuovat k oblastním 
poradcům na CHR. 
 
Hermann 
Ke dni schůze celkem 141 chovných fen 
Při kontrole vyřazeny celkem 3 feny s lysivostí st. 2 a vyšší + 2 mladé feny, ještě nechovné 
 
 
8. Oprava delegace rozhodčích na výstavy v roce 2024 
Provedeno v předchozím bodě 
 



9. Plán výstav na rok 2025 
 

1. KV s KV – Červený hrádek při Oblastní OMS Chomutov 10.5. 2025 
2. KV bez KV – Samostatná – Velké Albrechtice – neděle 22. 6. 2025 
3. Speciální výstava ČF – Samostatná – 27. 9. 2025 (Lešany nebo Bažantnice Martinice) 

 
 
 
10. Projednání přípravy na Světovou výstavu v Brně 2025 a Oblastní Klubovou KCHČF 

Buchlovice - JM 
 
Po diskuzi hlasováno o pořádání 4. klubové výstavy v Buchlovicích – bez titulu CAC 
Výbor neschválil pořádání 4. výstavy v Buchlovicích. 
 
Světová výstava Brno 2025 
Rataj zjistí u p. Jarošové zda bude ČMKU nabízet a požadovat nějaké stánky a pokud ano 
zajistí obsluhu a zázemí Jihomoravská pobočka. 
 
 
 
11. Příprava MDrK + MJD (Suchánek+ Uchytil) 
MDrK – delegace rozhodčích se připravuje, bude schválena korespondenčně 
 
MJD – Příprava běží – delegace viz příloha schválena 
 
Na MDrK a MJD byl schválen příspěvek KCHČF. 
Výbor souhlasí s poskytnutím schváleného příspěvku na MDrK a MJD po zaslání účtů 
Alešem Suchánkem ekonomce klubu. 
 
 
12. Nominace rozhodčích na MFH,  MJD a Světový pohár 2024 
 
Změna nominace Lepeška místo Adama 
Doplnění náhradníků: 
Tinka, Straňák, Brziak, Horák. 
 
Delegace do konce června pošle Suchánek na ČMKJ 
 
 
13. Informace o přípravě Světového poháru ČF – Štarman, Neradilová 
 
Přihlášeno 42 účastníků. 
Zajištěna zvěř. 
 
Řeší se trochu problém s ubytováním. 
 
 
14. Projednání výsledků spádových schůzí (Brziak) 

Reakce výboru KCHČF na podněty ze spádových schůzí 



 Společný návrh z většiny poboček - jednotná tabulka výsledků OLV 

Tabulka je hotová, odsouhlasená výborem a rozeslána na pobočky, viz. dubnové OLV 
západočeské pobočky 

o Západočeská pobočka 

 výbor neodpověděl na dotaz o proinvestování volných finančních prostředků klubu na 
propagaci klubu v rámci poboček. 

Výbor nepochochopil jaké finanční prostředky se považují za „volné“. Zástupce kterékoliv 
pobočky má možnost požádat výbor klubu při sestavování rozpočtu na další období o finanční 
příspěvek na nákup propagačních materiálů 

o Jihočeská pobočka 

 akceptovat svobodné rozhodnutí členů v jaké pobočce chtějí být členem, nezávisle na 
místě bydliště 

Na tuto otázku bylo již několikrát odpovězeno – viz zápisy z předchozích schůzí, každý je při 
vstupu do klubu seznámen s podmínkami členství a organizací klubu. 

 Změna formátu zpravodaje z A5 na A4 

Změna formátu je finančně náročnější na tisk i distribuci, opakovaně řešeno. 

 Každoročně zveřejňovat ve zpravodaji karty nových chovných jedinců 

Výboru klubu přijde neekonomické zveřejnovat chovné karty ve zpravodaji. Každý člen má 
možnost prostudovat chovné karty všech jedinců na klubovém webu. Výbor klubu spustil 
novou elektronickou evidenci chovných jedinců. 

o Středočeská pobočka 

 Negativní zkušenost s výcvikářem klubu p. Alešem Suchánkem 

Výcvikář byl vyzván výborem klubu, aby předkládal výboru klubu všechny přihlášky a zlepšil 
komunikaci 

 Zlepšení komunikace s p. Bortlíkovou z ČMKJ ohledně zápisu štěňat a vydání PP 

Podepsána nová smlouva mezi KCHČF a ČMKJ. V nejbližší době bude zveřejněna na 
klubovém webu 

o Východočeská pobočka 

 Podpora klubu při vzniku pravidel pro soutěž „Lovu psa s loveckým dravcem“ – 
Pohár Svatého Bavona 

Klub dané téma projedná na příštím zasedání. 



Ostatní pobočky bez připomínek a dotazů k výboru KCHČF 

 
 
15. Projednání změny zápisního řádu (Rataj – viz příloha pozvánky) 
 
Změna zápisního řádu mezi členy výboru intenzivně diskutována. Zaznívaly argumenty 
podporující povinné tetování (vedle již povinného čipování), stejně jako argumenty, které 
povinnému tetování brání. Jedná se zejména o nedostatek oprávněného personálu k tetování a 
jeho schopnosti řádně natetovat štěňata, neochota veterinárních lékařů k tetování, stejně jako 
další odrazování začínajících chovatelů. K tomu uvedl místopředseda Brziak, že byl 
informován ZČ pobočkou (poradní hlas předsedkyně ZČ pobočky), že ZČ pobočka se kloní 
spíše k variantě č. 1 povinné tetování štěňat vedle zákonem povinného čipování. 
 Po provedeném hlasování výbor schválil variantu č. 2, tedy možnost dobrovolného 
tetování štěňat ČF vedle zákonem povinného čipování štěňat. V ZŘ bude dále provedena změna 
termínu čipování, které lze provádět již od 4 týdnů. 
 
Rataj zpracuje změnu ZŘ a bude zveřejněn ve Zpravodaji a na webových stránkách klubu. 
 
 
16. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 
 
Rataj 

- Čte dopis ZČ pobočky po to co doporučil po omluvě předsedkyně ZČ pobočky ze 
schůze výboru, aby se účastnil schůze výboru klubu třeba i jiný zástupce ZČ pobočky 
a kopii dopisu zaslal nově jmenovanému poradci chovu ZČ pobočky, kterému zasílá 
zápisy ze schůzí a má jej v adresáři. Nad obsahem dopisu se pozastavil, včetně 
uvedených doporučení. Dopis je příloha č. 5 zápisu. 

- Informoval, že podle jeho informací by měl být návrh zákona o myslivosti předložen 
do konce června vládě a tou následně projednán. 

- Informoval, že do konce června by měl mít připravené stanovy pro mezinárodní klub 
(asi ve variantách). 

 
Hermann – nemá podněty, vše uvedl ve své zprávě 
 
Suchánek upozornil členy výboru na nutnost nahlásit klubové akce do 15. 9. 2024 na 
ČMKJ – lze projednat na zářijové schůzi. 
 
Havlát – nemá podněty, vše uvedl ve své zprávě 
 
Dočkalová – nemá podněty, vše uvedla ve své zprávě 
 
Matějáková  
- V souvislosti s elektronizací dává ke zvážení elektronické podpisy – nutno prověřit 

zda je to nezbytně nutné 
- Uzávěrka zpravodaje do 30. 6. 2024 – obsah příspěvků příloha č. 6 
 
Brziak 



Upozornil, že ZČ pobočka zpracovala plakát pozvánku na lesní zkoušky se špatným 
názvem klubu a tento plakát byl zveřejněn na stránkách klubu. Nutno hlídat a kontrolovat 
výstupy ze ZČ pobočky 
 
Uchytil 
Informoval o Jihočeském derby, uskuteční se 3. a 4 srpna 2024 na OMS České 
Budějovice, zatím přihlášeno 6 psů, z toho 2 čeští fousci. 
 
Neradilová 
- Informovala o výletu do USA nebyla tam jako rozhodčí, ale jako soukromá osoba a 

společně s Adamem Machalou se snažili vysvětlovat chovatelům v USA některé 
aspekty plemenného standardu. Neposuzovali žádné zkoušky ani výstavy, spíše 
vysvětlovali exteriérové vady a přednosti. 

- Informovala, že USA změnila pravidla pro dovoz štěňat a v současné době již nelze do 
USA vyvážet štěňata mladší 6 měsíců, což defacto znemožní další dovoz štěňat 
českých fousků do USA. 

 
Horák 

- Informoval o klubových zkouškách vloh účastnilo se 16 psů. 
o K tomu uvedla Ing. Matějáková, že pozvánka na zkoušky byla zveřejněna až 

po uzávěrce. 
o Na to odpověděl Ing. Horák, že se opomnělo zveřejnit pozvánku na zkoušky, 

ale termín zkoušek byl vyhlášen podle zákona a účastnil se maximální možný 
počet psů. V lokalitě se konaly troje zkoušky najednou. 

o Podle p. Brziaka byla malá propagace klubu 
- Dále informoval že v souvislosti s delegací rozhodčích na klubové akce je delegováno 

málo rozhodčích ze Středočeské pobočky KCHČF. 
o K tomu odpovídá Aleš Suchánek, že se snaží delegaci rozhodčích dělat i 

s ohledem na ekonomiku celé akce. 
17. Informace z Dozorčí rady 
Dozorčí rada neprovedla pro nepřítomnost ekonomky žádnou kontrolu dokladů a předseda 
DR Martin Oplt uvedl, že dozorčí radě klubu nebyl doručen žádný podnět k řešení. 
 
 
18. Diskuse a různé 
Diskutováno v průběhu projednávání jednotlivých bodů nebo přednášených zpráv, nové body 
do diskuze nebyly otevírány. 
 
 
19. Závěr  
Příští schůze Výboru KCHČF se uskuteční v pátek 6. 9. 2024 při MDrK v Jihočeské pobočce 
od 10.00 h. 
Místo konání schůze bude upřesněno v pozvánce na schůzi. 
 
 
Zapsal:                                                                                                   Ověřili: 
Mgr. Rataj                                                                                      Josef Tinka 
                                                                                                          
                                                                                                       Petr Brziak 



 


